
 
 
 

                          
 

ΓΙΩΡΓΟΣ ΜΟΥΛΚΙΩΤΗΣ 
ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 
Τετάρτη, 7 Μαΐου 2025 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

 
Προς το Υπουργείο Υγείας. 

Θέμα: «Η Κυβέρνηση έχει θέσει σε μόνιμη αδυναμία λειτουργίας την 
Παθολογική Κλινική του Γενικού Νοσοκομείου Θήβας;       
Τί προετοιμάζει με τα αποσπασματικά μπαλώματα των κενών;»  

Κύριε Υπουργέ, 
 
Σας καταθέτω ως Αναφορά, την υπ’ αριθμ. Πρωτ. 7/25 3-05-2025 
ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ του Σωματείου Εργαζομένων του Γενικού Νοσοκομείου Θηβών, 
με την οποία κρούουν τον κώδωνα του κινδύνου για την λειτουργία της 
Παθολογικής Κλινικής του Γενικού Νοσοκομείου Θήβας. 
 
Όπως χαρακτηριστικά αναφέρει το Σωματείο στην Ανακοίνωσή του «…..5 μήνες 
για την ακρίβεια, από την παραίτηση των 2 διευθυντών της παθολογικής 
κλινικής, οι υπογραφές για την προκήρυξη ειδικευμένων ιατρών υπογράφηκε 
μόλις την περασμένη εβδομάδα, οι αιτήσεις ξεκινούν την ερχόμενη εβδομάδα, 
άρα μέχρι να ολοκληρωθούν οι αιτήσεις, να γίνουν ενστάσεις, να βγουν 
αποτελέσματα, να γίνουν τοποθετήσεις, τότε καλό φθινόπωρο». 
 
Το Σωματείο κρούει τον κώδωνα του κινδύνου, ότι είναι εξαιρετικά πιθανόν 
η Παθολογική Κλινική να πάψει να υφίσταται, καθώς υπάρχει πιθανότητα ο 
μοναδικός ιατρός να παραιτηθεί, λόγω του τεράστιου όγκου εργασίας, ενώ η 
γιατρός με ΑΠΥ που καλύπτει κάποιες μέρες εφημερίας στην παθολογική 
κλινική, τοποθετήθηκε με μόνιμη θέση σε νοσοκομείο της Αθήνας.  
 
Επισημαίνεται ακόμη ότι, η προκήρυξη δεν είναι ελκυστική, καθώς οι θέσεις που 
προκηρύσσονται είναι επιμελητών Β’ και όχι επιμελητών Α’ και Διευθυντών, 
όπως είχε προτείνει το Σωματείο,  για να υπάρξουν περισσότεροι αιτούντες. 
 
Εν συνεχεία της ανωτέρω ανακοίνωσης,  διαπιστώθηκε από την ΔΙΑΥΓΕΙΑ, με 
στοιχεία ΑΔΑ 9ΥΩ3469Η2Γ-ΕΦΘ ότι με την υπ΄ αριθ. πρωτ. 31512/5-5-2025 
Απόφαση εντέλλεσθε της 5ης ΔΥΠΑ μετακινείται στο Νοσοκομείο Θήβας για 
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κάλυψη τεσσάρων (4) πρωινών την εβδομάδα και δυο (2) εφημεριών την 
εβδομάδα η μοναδική Ιατρός παθολόγος του ΤΟΜΥ Θήβας.  
 
Κατόπιν των ανωτέρω, παρακαλείσθε όπως εξετάσετε επισταμένως όσα 
αναφέρονται στην Ανακοίνωση του Σωματείου Εργαζομένων του Γενικού 
Νοσοκομείου Θηβών, καθώς και τις εύλογες ανησυχίες που εκφράζονται  και να 
με ενημερώσετε για τις αποφάσεις και τις ενέργειές σας.  
 
Επισυνάπτεται το σχετικό ́έγγραφο.  
 

Ο Αναφέρων Βουλευτής 
 
 
 
 
 
 

Γιώργος Β. Μουλκιώτης 
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ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ

     SOS     ΓΙΑ ΑΛΛΗ ΜΙΑ ΦΟΡΑ ΕΚΠΕΜΠΟΥΜΕ ΓΙΑ ΤΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΘΗΒΑΣ

    ,  5     ,   Εάν και πέρασε αρκετός καιρός μήνες για την ακρίβεια από την
  2    ,   παραίτηση των διευθυντών της παθολογικής κλινικής οι υπογραφές για

       την προκήρυξη ειδικευμένων ιατρών υπογράφηκε μόλις την περασμένη
,       ,    εβδομάδα οι αιτήσεις ξεκινούν την ερχόμενη εβδομάδα άρα μέχρι να

  ,    ,    ,ολοκληρωθούν οι αιτήσεις να γίνουν ενστάσεις να βγούν αποτελέσματα
  ,    ….   να γίνουν τοποθετήσεις τότε καλό φθινόπωρο Ενημερώνουμε πως

     ,     υπάρχει μεγάλη πιθανότητα από τον Ιούνιο παθολογική κλινική για το
       ,   νοσοκομείο μας να μην υφίσταται λόγω έλλειψης ιατρών ο μοναδικός

 ,         μόνιμος ιατρός που παλεύει μόνος του με την βοήθεια των ειδικευόμενων
       .  ιατρών να κρατήσουν την παθολογική ενδέχεται να παραιτηθεί Η γιατρός

         ,με ΑΠΥ που καλύπτει κάποιες μέρες εφημερίας στην παθολογική κλινική
       .    τοποθετήθηκε με μόνιμη θέση σε νοσοκομείο της Αθήνας Επίσης όλες οι

       ,   θέσεις που υπογράφονται στην προκήρυξη είναι επιμελητών Β που αυτό
    ,       σημαίνει ότι δεν είναι ελκυστική ενώ είχαμε προτείνει σαν σωματείο να

     .     προκηρυχθούν θέσεις επιμελητών Α και διευθυντών Η απαξίωση για το
   ..  ;     νοσοκομείο μας καλά κρατεί Γιατί άραγε Σαν μέλος της συντονιστικής για

     ,        την υγεία θέλουμε και από εδώ γιατί έχει προταθεί και επίσημα εδώ και
  ,       πάρα πολύ καιρό να πραγματοποιηθεί δημοτικό συμβούλιο με την

        παρουσία και των γειτονικών δημάρχων και των υπολοίπων τοπικών
      .αρχόντων με μοναδικό θέμα το νοσοκομείο μας

        Σαν ΔΣ του σωματείου εργαζόμενων του νοσοκομείου Θήβας εφιστούμε
     .την προσοχή για άλλη μια φορά  

Εκ του Δ.Σ. του Σ.Ε.ΝΟ.Θ.
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